

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAÎSSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 6 octobre 1915, a.m.

Sont présents: MM. les Commissaires Ainey, Hébert et McDonald.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Hébert est appelé à présider.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey,

Résolu: Que les minutes telles que lues soient approuvées.

1.—(29172) Soumis un rapport du Surintendant de la Voirie (Division Nord), en réponse à une interpellation du Conseil, concernant le sable utilisé par MM. Hénault & Heffernan, pour la construction de trottoirs.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil.

2.—(29232) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, concernant les prétentions de l'Administrateur du Monument National qui réclame l'exemption d'une taxe pour deux soutènes à charbon, construites sous le trottoir de la rue Clarke.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour rapport, conformément à la recommandation du Trésorier.

3.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$2,472.11, \$6,946.79, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—Soumise une requête d'un certain nombre de propriétaires s'opposant à la construction de l'égout sur la rue Bordeaux, entre les rues Gilford et Sherbrooke.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 6th October 1915, a.m.

Present: Commissioners Ainey, Hébert and McDonald.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Hébert was called to the Chair.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes, as read, be confirmed.

1.—(29172) Submitted a report from the Superintendent of the Road Department (North Division), in reply to a question put by a member of Council, concerning the sand used by Messrs. Hénault & Heffernan, for the construction of sidewalks.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be transmitted to Council.

2.—(29232) Submitted a report from the City Treasurer, concerning the contentions of the Manager of the "Monument National", who asks for exemption from payment of taxes on two coal chutes built under the sidewalk on Clarke street.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, for a report, as per the City Treasurer's recommendation.

3.—Submitted two series of warrants verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$3,472.11, \$6,946.79, as per certified lists.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

4.—Submitted a petition from a certain number of proprietors objecting to the laying of a sewer in Bordeaux street, between Gilford and Sherbrooke streets.